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Voorwoord 
 

Lieve DWARSer, 

Hier heb je de congreskrant voor het zomercongres van Utrecht 2023! Het is weer 
de hoogste tijd om alles DWARS op de agenda te zetten. Het afgelopen jaar 
wordt afgesloten, en we kijken vooruit naar volgend jaar. In dit document vind je 
alle info die je nodig zal hebben voor dit congres; van verantwoordingen tot 
voorstelstukjes, de agenda tot het introductiepraatje (deze dus). Al deze stukken 
zullen op het congres ter sprake komen. Deze krant wordt continu geüpdatet met 
de nieuwste informatie. 

Naast alle serieuze zaken, is er natuurlijk ook ruimte voor een hoop gezelligheid. 
Er zal natuurlijk tijd zijn om bij te kletsen met al je DWARSe vrienden, of nieuwe te 
maken. Ook hebben we tussendoor een leuke activiteit. Heb je nog vragen naar 
aanleiding van deze congreskrant? Stuur dan een mailtje naar utrecht@dwars.org 
of app naar 06-14492021 (Judith)! :) 

Veel liefs, 

Je favoriete bestuur 

Gijs, Imraan en Judith 

 

Op het zomercongres maken we ook gebruik van de gedragscode. Dat houdt in 
dat je een beetje lief tegen iedereen doet, zelfs als je kritisch bent of het ergens 
niet mee eens bent! :) 
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Programma* 
 

19:15  Inloop 

19:30  Opening 

19:40 Verantwoordingen bestuur 

20:10  Verslag kascommissie 

20:15  Verrassing + pauze 

20:40  Verkiezing nieuw bestuur 

21:10  Verkiezing kascommissie 

21:15  Moties/amendementen 

21:30  Afsluiting 

21:35  Get-together!** 
 

*Het programma is niet definitief en kan nog veranderd worden 

** Na afloop van de AAV is er de mogelijkheid om met ons mee te gaan naar een andere 
locatie om nog gezellig na te praten. Het eerste drankje zal hier op onze kosten zijn.  
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Verantwoordingen bestuur 
 

Gijs Broere – voorzitter 
 

Lieve DWARSers, 

Deze verantwoording schrijf ik met gemengde gevoelens. Aan de ene kant ben ik dankbaar 

voor de vrienden, kansen, ervaring, leermomenten en kennis die twee jaar besturen bij 

DWARS Utrecht mij heeft gegeven. Aan de andere kant vind ik het enorm jammer dat ik 

niet meer elke dag bezig ga zijn met de afdeling, dat ik afscheid moet nemen van de 

geweldige Judith en Imraan als medebestuursleden, en dat er ook dingen zijn die ik niet 

heb gedaan, maar wel had willen doen.  

Een groot gevoel van trots overheerst wel. Ik ben ontzettend trots op Judith, Imraan en ook 

een beetje op mezelf. Op wat we hebben bereikt, maar ook hoe we persoonlijk en als 

groep zijn gegroeid. Waar we aan het begin van het bestuursjaar nog zoekende waren in 

onze rol, zijn we in het laatste halfjaar als een geoliede machine gesmeerde windmolen te 

werk gegaan. Voor mij als voorzitter intern was het in het begin nog lastig om over alles 

overzicht te behouden, en alles op tijd te doen, maar hierin heb ik mijzelf wel ontwikkeld. 

Ook ging het steeds beter met het ondersteunen van Judith en Imraan in hun rol, als zij 

moeite hadden met tijd vrijmaken of gewoon even niet wisten wat ze moesten doen. Daarin 

heb ik ook veel gehad aan mijn bestuurservaring van vorig jaar. Vooral toen Imraan 

onverwachts werd verkozen hebben we snel als bestuur moeten anticiperen, hebben Judith 

en ik met het beste Statenlid van Utrecht afgesproken om zijn taken meer te verdelen. Voor 

de rest ben ik erg blij dat de sfeer in het bestuur het gehele jaar er goed in zat, dat we 

vertrouwden op elkaar, dat we bij elkaar checkten of zaken al gedaan waren en dat de 

communicatie hierover in het algemeen soepel verliep.  

Doordat we met z’n drieën waren, konden we niet alles doen wat we wilden doen. We 

hebben bijvoorbeeld weinig met de politieke situatie in Utrecht gedaan, dus ook weinig 

kritiek op GroenLinks geleverd, en hebben vooral op onze eigen afdeling gefocust. Ook 

sommige grotere activiteiten hebben we niet kunnen organiseren, zoals uitwisselingen met 

andere afdelingen of ludieke protestacties. Dit zijn allemaal zaken waarvan ik denk dat het 

volgende bestuur, mochten ze iets groter zijn, meer werk van kan maken. 

We hebben ook een heleboel mooie dingen alsnog gedaan. Ik noem het fantastische 

verkiezingsdebat tussen Laurens Dassen en Tom van der Lee, waar we als bedankje een 

DWARS-condoom gaven aan Laurens, zonder unanieme instemming van landelijk bestuur 

(sorry not sorry Iris). Ook activiteiten met gave GroenLinksers zoals Lisa Westerveld en 

Tineke Strik waren goed ontvangen. Een absoluut hoogtepunt is uiteraard de 
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kandidaatstelling van Imraan en mij voor de verkiezingen, die natuurlijk voor Imraan 

fantastisch zijn uitgepakt. 

Aan het begin van het jaar had ik drie prioriteiten: meer samenwerking, meer zichtbaarheid 

en meer actieve leden. Daar ga ik nu op reflecteren. 

We hebben de samenwerking met verschillende politieke jongerenorganisaties versterkt. 

Met bijna elke actieve politieke jongerenorganisatie1 in Utrecht hebben we een activiteit 

georganiseerd (behalve jFvD, fuck hen). Vooral de debatten waren goed bezocht en vind ik 

goed om ook volgend jaar door te zetten. 

We hebben ook veel samengewerkt met andere organen van DWARS, vaak met veel 

succes. Ik noemde eerder al de activiteiten met Tineke Strik en Lisa Westerveld. Die hadden 

we georganiseerd met commissie Internationaal en Zorg & Welzijn. We hebben vooral met 

commissies van DWARS activiteiten georganiseerd. Het liefst had ik ook gezien dat we ook 

met afdelingen meer activiteiten hadden georganiseerd, maar doordat we zo’n klein 

bestuur waren was dat vaak te moeilijk om te doen en gaven we prioriteit aan commissies. 

Wel sloten er vaak afdelingen aan bij onze activiteiten en promootten ze onze activiteiten 

op social media, dus die vorm van samenwerking was er wel, maar nog niet in de harde 

organisatie.  

De samenwerking met GroenLinks zijn we ook goed aangegaan. Zo hebben we een politiek 

café over mentaal welzijn met GroenLinks Utrecht georganiseerd, en zijn we als bestuur 

actief betrokken geweest in de campagne. Hier hebben we wel een beetje valsgespeeld, 

omdat de meerderheid van het bestuur zélf kandidaat stond. Daarnaast hebben we ons 

DWARSe geluid laten horen op de Algemene- en Provinciale Ledenvergaderingen van 

GroenLinks, door speeches te geven en veel (37!) amendementen op het 

verkiezingsprogramma in te dienen, in samenwerking met de werkgroep diversiteit en 

inclusie. We hebben op het verkiezingsprogramma zelf dus wel veel invloed gehad, maar 

helaas daarbuiten maar weinig. Door onze beperkte capaciteit hebben we niet zo vaak 

kritiek kunnen geven op GroenLinks om ze nog wat DWARSer te maken.  

De media hebben we in de verkiezingstijd veel opgezocht, maar ook hierbij geldt dat we 

valsspelen omdat we zelf kandidaat stonden. Als kandidaten zijn Imraan en ik zo’n 10 keer 

in de media geweest, waarbij ik altijd DWARS Utrecht heb geplugd. Zo zijn we bijvoorbeeld 

te zien geweest bij NPO Radio 1, RTV Utrecht en wat lokale media. Namens de afdeling zijn 

we niet zoveel in de media terechtgekomen zoals gehoopt, en dat hangt samen met dat we 

op politiek vlak niet zo veel kritiek hebben geuit op GroenLinks. Wel zijn we een keer in het 

NRC gekomen, samen met andere afdelingen die ook kritiek leverden op de gang van 

 
1 SGPJ reken ik niet mee als politieke jongerenorganisatie. Het zijn geen jongeren, maar 
boomers in een jong lichaam. 
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zaken bij de Eerste Kamerverkiezingen. Daarnaast hebben we ook niet iets van een ludieke 

actie gedaan.  

De belangrijkste prestaties van dit bestuur vind ik echter de groei in het aantal actieve 

leden. Het precieze aantal is natuurlijk moeilijk inschatten, maar ik denk dat we het ten 

opzichte van het begin vorig jaar hebben verdrievoudigd. Dat hebben we gedaan door 

veel persoonlijk contact en betrokkenheid, het appen van leden om naar activiteiten te 

komen, het appen van nieuwe leden, het gaan naar nieuwe ledenavonden, veel leuke 

activiteiten en een open en toegankelijke houding. Wat ons minder goed is gelukt, is 

diversiteit in de leden aanbrengen. Onze nieuwe actieve leden zijn voornamelijk man, 

theoretisch opgeleid en wit. Er is een opdracht voor het volgende bestuur om dat diverser 

te maken, door bijvoorbeeld langs te gaan bij MBO-instellingen en in de cultuur bij DWARS 

Utrecht een laagdrempeligere sfeer te creëren. 

Tot slot wil ik het volgende bestuur enorm veel succes wensen. Het is gelukt om het 

bestuur gedeeltelijk te vullen, en in ieder geval te groeien ten opzichte van dit jaar, en daar 

ben ik blij mee. Wie het volgende bestuur ook wordt, ik heb enorm veel vertrouwen in 

jullie! En anders ben ik en de andere bestuursleden altijd bereikbaar voor vragen en hulp :) 

Al met al kijk ik met dankbaarheid terug naar afgelopen jaren, en hoop ik natuurlijk dat wij 

die dankbaarheid ook terugzien op het landelijke congres door de afdelingsprijs te winnen, 

als kers op de taart.  

Tot op ons congres! 

Groene groet,  

Je favoriete Gijs Broere 
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Judith Dekker – Secretaris en vicevoorzitter 
 

Wat. Een. Jaar. Ik zal proberen het zakelijk te houden in deze verantwoording en niet te 

veel in te gaan op alle leuke dingen. Maar voor ik dat doe wil ik toch even zeggen hoe trots 

ik ben op wat we het afgelopen jaar hebben bereikt als klein bestuur. Ik had niet verwacht 

dat ik zoveel tijd zou steken in deze afdeling. Gijs, Imraan, enorm bedankt voor het 

afgelopen jaar. Met ons eigen dysfunctionele bestuur laten we een afdeling achter voor 

onze opvolgers waar we trots op kunnen zijn. 

Dan ter zake: omdat we een maar een klein bestuur waren heb ik het afgelopen jaar veel 

verschillende taken op mij genomen. Ik zal ze stuk voor stuk langslopen. 

 

Secretaris 

Als secretaris had ik een hoop taken die ik op vaste momenten in de maand uitvoerde. Aan 

het eind van de maand verstuurde ik de nieuwsbrief met een vooruitblik op de activiteiten 

van de aankomende maand. Ik ben blij om te zien dat het percentage mensen dat de 

nieuwsbrief opende is toegenomen het afgelopen jaar.  

Eens in de drie weken checkte ik daarnaast of we nieuwe leden hadden bij de afdeling en 

verwelkomde ik ze met een mailtje. Naast deze mailtjes hebben we als bestuur ook enkele 

keren ‘app-rondjes’ gehouden om nieuwe leden te vragen of ze een keer langs wouden 

komen. Dit was in mijn ogen succesvol en een betere manier dan de bij sommigen 

misschien wel bekende belrondjes. Appen is laagdrempeliger dan bellen. 

Verder notuleerde ik elke twee weken onze vergaderingen en hield ik ook een scherp oog 

op de actiepunten. Vanwege deze taak en ook mijn eigen persoonlijkheid - namelijk dat ik 

me vaak overal mee bemoei – heb ik ook vaak Gijs en Imraan helpen herinneren aan hun 

actiepunten.  

Tja, en wat was er nog meer? Ik ben druk bezig geweest met de website. Zo heb ik 

verschillende nieuwsberichten geplaatst, onder meer van interviews in campagne-tijd. Ook 

was er elke week de mail om in de gaten te houden en waren er activiteiten om op de site 

te zetten en aan te kondigen in de app-groep. Afentoe was het wat veel, maar gelukkig ligt 

het secretaris-zijnde mij erg goed en blik ik nu vooral terug op een hele leuke functie. 

 

Politiek 

Op het gebied van politiek zijn we achtergebleven dit jaar. Dat kan ik eerlijk bekennen. We 

hadden geen apart bestuurslid dat zich hiermee bezighield, maar ik heb m’n best gedaan 

om hier toch iets van invulling aan te geven. Ik heb geprobeerd om zo vaak mogelijk aan te 
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sluiten bij fractievergaderingen van GroenLinks in de gemeente, maar vanwege drukte ging 

dit niet altijd. Ook had ik vaak weinig in te brengen omdat de agenda pas op de dag zelf 

kwam en ik niet genoeg tijd had hierin te duiken. Met het oog op alle andere taken die ik 

moest vervullen heb ik daarom besloten om niet meer elke week naar de 

fractievergaderingen te gaan. Dit is spijtig en ik hoop daarom ook dat een opvolger die 

zich volledig kan focussen op de portefeuille politiek deze draad weer kan oppakken. 

Tegelijk heb ik ook het geluk gehad dat Imraan verkozen is in de Provinciale Staten 

(woohoo!), waardoor we toch nog het DWARSe geluid konden laten horen daar.  

 

Communicatie/sociale media 

Ik heb het afgelopen jaar veel tijd gestoken in onze zichtbaarheid op sociale media, met in 

het bijzonder Instagram. De reden dat ik dit prioriteit heb gegeven boven de politieke kant, 

kwam voornamelijk uit het oogpunt van ledenwerving en -binding. Hoe wij ons als afdeling 

op het internet presenteren is vaak het eerste beeld dat (nieuwe/toekomstige) leden van 

ons hebben. Daarom probeerde ik al onze activiteiten op Instagram te plaatsen, foto’s te 

plaatsen tijdens activiteiten en gewoon een constante aanwezigheid te zijn op het platform. 

Twitter hebben we wat minder gebruikt, maar dit heeft ook te maken met het feit dat 

Twitter zich goed leent voor politieke uitingen en zoals ik eerder al toelichtte heeft dit 

minder aandacht gehad het afgelopen jaar.  

 

Vicevoorzitter 

Gijs en ik hebben het afgelopen jaar heel veel contact met elkaar gehad. Hij wist mij te 

vinden voor advies over vrijwel alles, en als ik het ergens niet helemaal mee eens was 

hoorde hij het ook van mij. Ik ben daarnaast ook verschillende keren voor Gijs naar het 

voorzittersoverleg gegaan van alle afdelingen van DWARS. 
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Imraan el hamdaoui – Penningmeester en 
activiteiten 
 
Ewa vrienden en vreemden, 

Jeetje, wat een periode is dit geweest.  

Ik moet zeggen, het voelt als een bitterzoet moment voor mij. Aan de ene kant kan ik wel 

wat rust gebruiken in mijn leven, even lekker focussen op mijn carrière. Maar aan de andere 

kant, man, ik ga dit echt enorm missen. 

Dit was echt een hele mooi tijd voor mij. Een leven veranderende tijd. En dan heb ik het 

niet alleen over mijn politieke carrière. Tijdens de het bestuursjaar voelde ik me als de grote 

broer voor jullie. Jullie helpen om het meeste uit DWARS te halen wat je maar kan halen en 

te laten zien wat Utrecht te bieden had voor jullie. Ik probeerde vriendgroepen te creëren 

en mensen bij elkaar te brengen. En in de tussentijd zijn jullie mijn vrienden geworden.  

Die avonturen met jullie zal ik echt nooit vergeten. Of we nou vastzaten in dat 

milieucentrum of toen ik als jarige job en Statenlid opeens shots begon uit te delen en het 

carnaval noemde. Of wanneer ik met een gigantische kater op een of andere activiteit 

verscheen van DWARS landelijk. Of een debat-avond waarin we samen JOVD konden 

uitlachen (sommige stereotypen zijn gewoon waar). 

Maar, om eerlijk te zijn, ik zal jullie niet alleen missen vanwege de gekkigheid en de 

avonturen die we hebben beleefd. Ik zal jullie missen als individuen, als de mensen die mijn 

momenten hebben verlicht met jullie aanwezigheid, met jullie humor, steun en unieke 

persoonlijkheden. We hebben echt veel meegemaakt en ik ben erg dankbaar dat ik dit heb 

met jullie kunnen delen. 

En ja, ik kijk uit naar wat de toekomst voor mij in petto heeft en waar jullie allemaal terecht 

zullen komen, maar ik zal altijd terugdenken aan DWARS 22-23, met een gigantische 

glimlacht op mijn gezicht. En ik kan jullie één ding beloven, onze paden zullen weer kruizen 

in de nabije toekomst.  Maar geloof me, onze paden zullen elkaar zeker weer kruisen in de 

nabije toekomst. Tot die tijd, iedereen, wees lief, wees jezelf, wees briljant. Ik ben niet 

alleen trots dat ik jullie bestuurslid mocht zijn, maar ook trots om jullie mijn vrienden te 

noemen. 

 

Penningmeester 

Ik had de eer en het genoegen om jullie penningmeester te zijn dit jaar. En laat me je 

vertellen, jullie kunnen allemaal gerust ademhalen, want ik ben niet met het geld naar 

Cyprus gevlucht. Ik bedoel, wie heeft er nu tijd voor zonovergoten stranden en exotische 
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cocktails wanneer je kunt genieten van de glamoureuze wereld van de politiek en het ruige 

Utrecht? Nee, in plaats van de zonnige stranden van Cyprus, heeft jullie hard verdiende 

geld vooral de weg gevonden naar hele gave en leuke activiteiten. 

Vergeet niet, ik ben een soort van verantwoordelijk... Ik heb er ook voor gezorgd dat we in 

ons tweede deel een beetje zuiniger zijn geweest. Want als het volgende bestuur van start 

gaat, verdienen ze het om met een mooie financiële basis te beginnen. Laten we hen de 

kans geven om te schitteren zonder zich zorgen te maken over geld. Wij zijn immers wel 

voor een toekomst waar niemand zich zorgen hoeft te maken over geld 

 

Activiteiten 

Laten we even terugblikken op de bruisende wereld van activiteiten, het levensbloed van 

elke vereniging. Oh vrienden, we hebben dit jaar serieus een overvloed aan te gekke 

evenementen gehad. We hebben zelfs een paar Tweede Kamerleden weten te strikken. 

Serieus, hoe hebben we dat geflikt? Tom van der Lee, Laurens Dassen en Lisa Westerveld. 

We rocken gewoon met onze politieke connecties! 

Het begon allemaal met de Vegan BBQ. Dat was een vlammend startschot van ons 

bestuursjaar. Onze allereerste activiteit was werkelijk fantastisch. We hadden zelfs de 

andere linkse partijen uitgenodigd, wat een voorbode was van de gezelligheid die dit jaar 

te bieden had. Een ware smeltkroes van politieke idealen en sappige veganburgers. 

En natuurlijk moeten we de Get-togethers niet vergeten. Bijeenkomsten waar we als 

DWARS Utrecht keer op keer geweldige momenten beleefden. Ik zal de absurde 

onderwerpen die we met z'n allen hebben besproken nooit vergeten. Maar eerlijk is eerlijk, 

we hebben elkaar daar ook écht goed leren kennen. (Misschien zelfs iets te goed, als je 

bedenkt hoeveel jullie van mijn liefdesleven te weten zijn gekomen!) 

De spelletjesavonden waren ook een groot succes en ontzettend leuk. Of we nu met z'n 

allen door een spookhuis liepen of ontdekten dat er in onze ridderorde een verrader in ons 

midden was, het was altijd dolle pret. Maar ik blijf bij mijn standpunt: WEERWOLVEN IS 

EEN SLECHT SPEL. Ja, ik heb het gezegd. Kom maar op met die woedende reacties van de 

fanatieke weerwolf-liefhebbers! 

En dan de thema-avonden, jongens. Wat zijn we slim geworden! We hebben diepgaande 

gesprekken gevoerd over trans-issues, mentale gezondheid en imperialisme. Met boeiende 

sprekers en fascinerende onderwerpen hebben we onze kennis vergroot en onze horizon 

verbreed. Het was een verademing om zo bewust bezig te zijn met maatschappelijke 

vraagstukken. 

Maar laten we eerlijk zijn, de debatavonden brachten ons pas echt in contact met de 

andere partijen. Bij sommigen twijfel ik echt of ik ze nog verder wil leren kennen.  
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En dan was er nog de campagne, jongens. PFFF, wat een drukte was dat! Alleen al bij de 

gedachte aan de huis-aan-huisfeesten die we helaas nooit hebben kunnen organiseren. 

Maar hé, er is altijd volgend jaar. 

 

Slot 

Beste DWARSers. Wat er ook gebeurt, hoeveel tijd er ook voorbijgaat, beloof me één ding: 

als jullie ooit iets nodig hebben, of het nu een luisterend oor is of een moment van 

vriendschap, neem contact met me op. Ik zal er voor je zijn, zonder twijfel. Ik mag dan 

misschien niet meer jullie bestuurslid zijn, maar ik ben nog steeds jullie vriend. 
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Financiële verantwoording 
 

De financiën van DWARS zijn gezond. Veel van de activiteiten en uitgegeven geld is 
gegaan naar locatieverhuur. Ik heb expres wat zuiniger gespendeerd zodat het volgend 
bestuur met groots kan uitpakken. Ik adviseer wel om het verstandig te doen.   

 

Begroting 

Op dit halfjaarspunt hebben we ong. totaal 336 euro uitgegeven van de 1500.00 dat we 
krijgen van landelijk.  Van de 336 is 320 naar locaties gegaan. We hebben nog geen 
bedrag gekregen van GroenLinks Utrecht. Ik adviseer dat het nieuwe bestuur daar 
achteraangaat.  

 

Kascommissie 

De kascommissie heeft het afgelopen jaar drie keer de financiën gecontroleerd. Deze zijn 
goed verlopen. De kascommissie heeft naast de inkomsten en uitgaven, ook naar de 
begroting gekeken. De conclusies van de kascommissie zijn te lezen in het 
kascommissieverslag in deze reader.  

Wat ik wil meegeven aan het volgend bestuur is om te kijken naar andere goedkope 
locaties in Utrecht. Mileucentrum is niet het enige plek dat we hebben.  
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Kascommissieverslag 
 

Op 18 juni 2023 hebben Lara Verdam en Bas Mekel de kas van 
DWARS Utrecht gecontroleerd. Alle uitgaven en inkomsten tot en met 
27 februari 2023 zijn gecontroleerd. Namens het bestuur waren 
aanwezig Imraan el Hamdaoui (Penningmeesteres) en Gijs Broere 
(voorzitter). 
 
Alle uitgaven sinds 1 januari tot 27 feb zijn verantwoord en goed. We 
zijn blij om te zien dat de administratie op orde was en dat het advies 
van vorige keer om declaraties van de penningmeester te laten 
tekenen door een ander bestuurslid.  
 
We wensen de nieuwe kascommissie en penningmeester veel succes. 
 
Gierige groetjes, 
Bas, Jens & Lara 
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Voorstellen kandidaten 
 

Afdelingsbestuur  
 

Sommige kandidaten hebben voor meerdere functies gesolliciteerd. Alleen bij de 
eerst vermelde functie worden ze voorgesteld, daarna staat alleen hun naam erbij. 
Op de AAV kunnen kandidaten voor een functie verkozen worden. 

Let op: solliciteren kan nog steeds. De vacature staat nog open tot en met 16 juni. 
Gaat je dat niet lukken of lees je dit na de deadline? Stuur dan even een mailtje 
naar utrecht@dwars.org of een appje naar 0614492021 en dan kijken we wat 
mogelijk is.  

 

Voorzitter  
 

Minne van der Mast 

Hoi allemaal! Ik ben Minne, 19 jaar oud en eerstejaars DWARS-lid. Ik studeer Liberal 
Arts & Sciences in Utrecht. Ik ben nog niet erg actief geweest bij DWARS (Utrecht), 
omdat ik net een bestuursjaar bij mijn studievereniging erop heb zitten. Daarom 
denk ik dat ik, hoewel ik nog niet zo lang actief ben bij DWARS, ik dus wel de 
nodige bestuurservaring heb. Daarnaast lijkt het me heerlijk om me zo op deze 
manier onder te dompelen in het DWARS én de politiek. Mijn voorkeur gaat uit naar 
de functie van voorzitter, eigenlijk omdat alle functies mij gewoon erg leuk leken. 
Als voorzitter kan je overzicht houden op al deze functies en daarnaast zelf vrij 
invullen wat je zelf wilt doen en dat lijkt me heerlijk. 

 

Secretaris  
 

Sjoerd Pol 

Ik ben Sjoerd, 20 jaar en eerstejaars DWARS-lid. In het afgelopen jaar ben ik met 
veel enthousiasme verwelkomt bij DWARS-Utrecht. Mede door dit fantastische 
bestuur heb ik mij gelijk ondergedompeld in de vereniging: van landelijke functies 
en commissies tot regionale activiteiten en gezelligheid. Omdat ik andere leden 
ook zo een fijne tijd toewens wil ik mij graag komend jaar inzetten voor DWARS-
Utrecht. Daarom stel ik mij verkiesbaar voor het komende bestuur. Ik heb een 
voorkeur voor de rol van secretaris maar als ik mij op een andere manier kan 
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inzetten voor de afdeling vind ik dat ook goed. Ik denk dat ik geschikt ben voor een 
bestuursjaar omdat ik al afgelopen jaar bij bijna alle activiteiten aanwezig was en al 
de nodige commissie ervaring heb, zowel binnen als buiten DWARS.  

 

Penningmeester  
 

Dees de Jong 

Ik ben Dees. Ik ben 18 jaar oud en ga volgend jaar bestuurskunde studeren. Ik heb 
in de afgelopen 2 maanden veel gedaan met dwars Utrecht en ik wil erg graag 
actief met deze groep werken en activiteiten bevorderen. Daarnaast heb ik ook van 
het huidige bestuur gehoord dat bestuur bij dwars gewoon erg leuk is, dus dan kan 
ik zo’n kans niet missen.  

 

Sjoerd Pol 

 

Bestuurslid politiek  
 

Silvie Ruesink 

Ik heb een brede interesse en verdiep me graag inhoudelijk in actuele 
onderwerpen. Daarom lijkt het me leuk om de landelijke en lokale politiek actief te 
gaan volgen. Daarnaast kan ik zaken helder onder woorden brengen en durf ik een 
mening uit te spreken. Na al een tijdje actief te zijn binnen de commissie EDM* wil 
ik graag wat actiever worden binnen DWARS, en het lijkt me leerzaam om dat als 
politiek bestuurslid te komen doen. In het dagelijks leven word ik komend jaar 
studente Humanistiek. In mijn vrije tijd lees en sport ik graag. Omdat mijn studie 
maar 10-12 contacturen heeft denk ik studie goed te kunnen combineren met 
nevenactiviteiten. 

 

*Opmerking secretaris DWARS Utrecht: commissie EDM staat voor de commissie 
Energie, Duurzaamheid en Mobiliteit. 

 

Jona Berkers 
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Lieve DWARS’ers,  

Mijn naam is Jona, ik ben 21 jaar en kom uit Geldrop-Mierlo en woon nu in Utrecht. 
Ik studeer nu al bijna 3 jaar geschiedenis aan de universiteit Utrecht en ik heb 
gekozen voor de specialisatie politieke geschiedenis. Ik speel gitaar, sport graag en 
ben verrassend genoeg geïnteresseerd in politiek. In 2020 ben ik lid geworden van 
GroenLinks en DWARS omdat ik geïnspireerd raakte door Bernie Sanders. Ik heb 
mij toen gekandideerd voor de Tweede Kamer maar kwam erachter dat dit toch wat 
moeilijker was dan ik had gehoopt. Ik ben toen commissielid geworden in Geldrop-
Mierlo voor een jaar namens GroenLinks Geldrop-Mierlo. In Geldrop-Mierlo is 
DWARS helaas niet erg actief (en al helemaal niet tijdens coronatijd) dus ben ik toen 
niet actief geweest binnen DWARS. Pas toen ik actief werd als DMM’er (Digital 
Media manager) voor GroenLinks Provincie Utrecht maakte ik echt kennis met 
DWARS. Het geweldige bestuur van DWARS Utrecht: Gijs Broere, Imraan el 
Hamdaoui en Judith Dekker opende mijn ogen voor DWARS als vereniging. Toen 
realiseerde ik mij dat ik actiever wilde worden binnen DWARS en dus besloot ik mij 
te kandideren voor de functie algemeen bestuurslid bij het landelijke bestuur. Dit is 
helaas niet gelukt, al vind ik dat ik met 47 stemmen (hetzelfde aantal stemmen als 
wat ik kreeg bij de laatste statenverkiezingen) ik het alsnog goed gedaan heb. Als 
gevolg van mijn nederlaag bij het zomercongres heb ik besloten mij te kandideren 
voor de functies bestuurslid politiek en bestuurslid campagne en communicatie. Ik 
verheug me op het de ALV en hoop jullie daar allemaal te zien!  

Met vriendelijke groene groeten, Jona Berkers 

 

Julian Bos 

Ik ben 23 jaar oud, ik kom uit Amersfoort en ik studeer Global Sustainability Science 
aan de Universiteit Utrecht. Ik ben bij Dwars gegaan omdat ik geloof in duurzame 
en eerlijke politiek. Ik wil in het bestuur komend jaar omdat ik me thuis voel bij 
Dwars en graag een actieve rol wil hebben en meer leuke mensen wil leren kennen 

 

Sjoerd Pol 
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Bestuurslid activiteiten  
 

Julian Bos 

Silvie Ruesink 

Dees de Jong 

Sjoerd Pol 

 

Bestuurslid campagne & communicatie 
 

Jona Berkers 

Julian Bos 

Sjoerd Pol 
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Kascommissie 
 
 

Arthur Eveleens 

Hoi lieve DWARSers! 

Na een eerder bezoek aan kasco-land bij DWARS Utrecht en mijn 
studievereniging, en na de financiën als penningmeester en voorzitter in de gaten 
te houden, kom ik na een intermezzo graag weer terug om een bonnetjesaffaire te 
voorkomen! Ik denk dat ik een goed beeld heb van de kasco, en ik zie het als mijn 
persoonlijke taak om ook de gezelligheid goed in het oog te houden. Ik hoop op 
je vertrouwen en met groene groet, 

Arthur 

 

Elise van Os 

Lieve DWARS’ers, 

Ik zou mij graag aansluiten bij de kascommissie van DWARS Utrecht. Naast dat ik 
student Accountancy ben, heb ik ervaring met kascontroles en zou dit dan ook 
voor DWARS Utrecht willen doen.  

Elise  

(Die/Diens) 

 

Joshua Paans 

Heyyhi allemaal, 

Mijn naam is Joshua Paans en ik zou het leuk vinden om de Kascommissie van 
DWARS Utrecht de komende termijn te versterken. Ben ik lid van DWARS Utrecht? 
Nee. Maar ik denk dat het handig is om ook DWARSers van buiten de afdeling de 
financiën te laten controleren. Daarnaast ben ik aftredend afdelingsbestuurder 
van DWARS Amsterdam, dus kan ik ook bestuursinzichten meenemen in de 
controles. 

Ook ben ik goed bekend met Utrecht als afdeling, provincie, en stad en kom ik er 
met regelmaat. Voor DWARS, werk en daarbuiten. 
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Ik heb er het uiterste vertrouwen in dat de financiën goed zullen verlopen, maar 
dat ik als het nodig is ook een kritische blik kan werpen. 

Met DWARSe groet, 

 

Joshua Paans 

 

💜💚❤ 
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Amendementen Politiek programma 
 
Tijdens de zomer AAV van 2022 is het politieke programma van DWARS Utrecht 

ingestemd. Dit programma is de basis voor het bestuur wanneer we politieke 

uitingen doen of met GroenLinks in gesprek zijn.  

Het programma blijft een document van ons allemaal. Daarom kunnen alle leden 

wijzigingen, oftewel amendementen, voorstellen op dit programma. 

Er zijn op dit moment nog geen amendementen ingediend op het politiek 

programma. Wil je een wijziging indienen? Dat kan via de website 
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Moties 
 

Er zijn nog geen moties ingediend. Wil je een motie indienen? Dan kan via de 

website. 


